

Bluetooth Asia 2025 蓝牙亚洲大会 签到通知书

合同名称:

展位号码:

展位类型:

展位面积:

您好!

Bluetooth Asia 2025 蓝牙亚洲大会将于 **2025 年 5 月 22 日-23 日**在**深圳会展中心（福田）**举办。展期临近，请贵公司参照下列（布/撤）展时间，提前做好展台布置的准备工作（包括搭建材料和体积较大参展品进/撤馆运输安排）。我们再次提醒您仔细阅读展商手册，以免影响贵司的布/撤展进程。

请您凭**本人名片及该签到通知书（电子版、纸质版均可）**前往**5号馆入场注册处**领取参展证件进馆布展。

参展商签到时间:

5月21日 08:30 - 17:30

***请务必携带本人名片及签到通知书（电子版、纸质版均可）**

布展时间:

5月21日 08:30 - 17:30 **主场搭建**

5月21日 11:00 - 17:30 **特装展位**

5月21日 15:30 - 17:30 **标准展位**

撤展时间:

5月23日 17:00 - 20:00

展馆地址:

广东省深圳市福田区福华三路深圳会展中心

Bluetooth Asia 2025 Notice of attendance

Contract name:

Booth number:

Booth type:

Booth area:

Hello!

Bluetooth Asia 2025 will be held on **May 22-23,2025 at the Shenzhen Convention & Exhibition Center (Futian)**. As the exhibition period draws near, please make preparations for the booth layout (including construction materials and transportation arrangements for larger exhibitors) in advance according to the following (layout/withdrawal) schedule. Once again, we remind you to read the exhibitor's manual carefully so as not to interfere with your cloth/withdrawal process.

Please present **your business card and the attendance notice (electronic or paper version)** to the **entrance registration office of Hall 5** to collect your registration card for exhibition.

Check-in Schedule:

May 21st 8:30 AM – 5:30 PM

**** Please be sure to bring your business card and sign-in notice (electronic or paper version)***

Setup Times:

PICO Building: May 21st, 8:30 AM – 5:30 PM

Space-Only booths: May 21st, 11:00 AM – 5:30 PM

Standard booths: May 21st, 3:30PM – 5:30 PM

Teardown Time:

May 23rd: 5:00 PM – 8:00 PM

Address:

Shenzhen Convention & Exhibition Center, Fuhua 3rd Road, Futian District, Shenzhen, Guangdong Province